

Global Vision Report to the Government of Canada: Igniting our Future

Global Vision, a national not-for-profit youth-led organization, is dedicated to helping youth from all walks of life gain the knowledge, skills, and experiences to become today's global leaders in their very own communities. Our organization has over 30 years of working with young Canadians from coast to coast to help them get engaged and involved and make a difference with the pressing issues our country faces today. Through our partnership with Canadian Heritage and other partnerships, we delivered Igniting our Future! A national project that engaged over 1500 youth to join together to talk about the critical challenges of gender equality, reconciliation and building sustainable cities in Canada.

Global Vision held a national promotional campaign to engage our diverse networks from all the provinces and territories, including youth from LGBTQ+2, Indigenous youth and visible minorities and youth with disabilities to get engaged. We ask for your support to take our ideas into reality, as we need to make for a more inclusive Canada.

From the National Youth Caucus to the Roundtable series across the country, youth were able to meet with key stakeholders from government, industry, education and their communities to open up the dialogue on how we can best Ignite our Future! The National Youth Ambassador Caucus was held in June 2020. We had 100 delegates who participated and received leadership training while discussing the issues with the experts to identify how they could get involved and engage in their communities. Although this year was virtual, we had the opportunity to meet with Members of Parliament and have our voices heard.

From the Caucus, we led 4 Roundtable series held from October 2020 to January 2021 to educate and engage others in these critical issues and open up the dialogue of making effective changes.

As a not-for-profit organization led and driven by young Canadians, we would like to share our recommendations for moving forward to better Ignite Our Future. This is very important to us that you hear our voices as engaged young leaders of the Future.

Gender Equity

We would like to see a federal government approach to ensuring that all lives matter and everyone has a right to find a place in the workforce, no matter gender or culture. We propose that there should be a national mentorship program to help youth to identify with a mentor that can assist them with career advice and how to move forward.

We would like to see more programs for women and girls to be able to enhance the economic inclusion and potential of women and entrepreneurship.

Finally, we would like to see more significant opportunities for all genders to work together, as understanding is the most significant barrier to moving forward and working side by side to find

inspiration, Vision, and equality. A youth task force could be put into place to implement this process from across the country.

Reconciliation

Knowledge is power. We would like to have more opportunities to have indigenous and non-indigenous youth meet together to learn more about our culture and history and how we can ignite our new Future together.

We want to recommend an exchange so that youth that is non-indigenous can meet with youth from indigenous communities to continue what we have started with Igniting Our Future Project.

We would like the Government of Canada to invest in fostering more relationships to provide youth with the opportunity to know the important history that the indigenous people have contributed to our life.

Sustainable Cities

Knowing Canada beyond your backyard is one of Global Visions underlying principles. We want to recommend that there are more occasions for youth to engage and meet with youth from coast to coast to learn more about each other's regions and share information on what their region is doing to make itself sustainable.

We want the Government of Canada to provide funding for youth to take on community initiative projects to promote their regions and strengthen the Canadian brand. Each region has something unique to promote in terms of economic sustainability.

We would also like to recommend that the Government of Canada provide funding to celebrate our regions from coast to coast! We can profile Canada and all of our provinces and territories to engage others in knowing Canada beyond our back door.

We hope you take our recommendations seriously, as a great deal of work has been done to speak with the youth from across the country and stakeholders in the community.

Sincerely,

Terry Clifford
President and Founder
Global Vision

Rapport de Global Vision au Gouvernement du Canada - *Illuminer notre avenir!*

Global Vision, une organisation nationale à but non lucratif dirigée par des jeunes, se consacre à aider les jeunes de tout horizons à acquérir les connaissances, les compétences et les expériences nécessaires pour devenir les leaders mondiaux d'aujourd'hui dans leurs propres communautés. Notre organisation travaille depuis plus de 30 ans avec de jeunes Canadiens d'un océan à l'autre pour les aider à s'engager, à s'impliquer et à faire une différence face aux problèmes très urgents auxquels notre pays est confronté aujourd'hui. Grâce à notre partenariat avec Patrimoine Canada et d'autres partenaires, nous avons été en mesure de livrer *Illuminer notre avenir!* Un projet national qui a engagé plus de 1500 jeunes à se réunir pour parler des défis importants que posent l'égalité des sexes, la réconciliation et la construction de villes durables au Canada.

Global Vision a organisé une campagne promotionnelle nationale pour inciter nos divers réseaux de toutes les provinces et territoires, y compris les jeunes LGBTQ+2, les jeunes autochtones, les minorités visibles et les jeunes handicapés à s'engager. Nous sollicitons votre soutien pour concrétiser nos idées, car nous devons bâtir un Canada plus inclusif.

Du Caucus national des jeunes à la série de tables rondes qui ont eu lieu à travers le pays, les jeunes ont pu rencontrer des intervenants clés du gouvernement, du monde des affaires, de l'éducation et de leurs propres communautés afin d'ouvrir le dialogue sur la meilleure façon d'illuminer notre avenir. Le Caucus national des jeunes ambassadeurs a eu lieu en juin 2020 et nous avons eu 100 délégués qui ont participé et reçu une formation en leadership tout en discutant des problèmes avec les experts pour pouvoir identifier comment ils pourraient s'impliquer et s'engager dans leurs propres communautés. Bien que cette année ait été mouvementée, nous avons eu l'occasion de rencontrer des députés et de faire entendre nos voix.

Depuis le caucus, nous avons pu diriger 4 séries de tables rondes qui se sont tenues d'octobre 2020 à janvier 2021 pour éduquer et engager les autres sur ces questions importantes et ouvrir le dialogue sur la manière d'apporter des changements efficaces.

En tant qu'organisation à but non lucratif et dirigée par de jeunes Canadiens, nous aimerions partager avec vous nos recommandations pour aller de l'avant afin d'améliorer *Illumine notre avenir*, car il est très important pour nous que vous entendiez nos voix en tant que jeunes leaders engagés de l'avenir. .

L'égalité des sexes

Nous aimerions voir une approche du gouvernement fédéral pour s'assurer que toutes les vies comptent et que chacun a le droit de trouver une place sur le marché du travail, peu importe son sexe ou sa culture. Nous proposons qu'il y ait un programme national de mentorat pour aider les jeunes à s'identifier à un mentor qui peut les aider avec des conseils de carrière et comment aller de l'avant.

Nous aimerions voir davantage de programmes pour les femmes et les filles afin de pouvoir améliorer l'inclusion économique et le potentiel des femmes et de l'entrepreneuriat.

Enfin, nous aimerions voir de plus grandes opportunités pour tous les genres de travailler ensemble, car la compréhension est le plus grand obstacle pour avancer et travailler côte à côte pour trouver l'inspiration, la vision et l'égalité. Un groupe de travail jeunesse pourrait être mis en place pour mettre en œuvre ce processus à travers le pays.

Réconciliation

La connaissance est le pouvoir. Nous aimerions avoir plus d'opportunités pour que les jeunes autochtones et non autochtones se rencontrent pour en savoir plus sur notre culture et notre histoire et comment nous pouvons enflammer notre nouvel avenir ensemble.

Nous aimerions recommander un échange afin que les jeunes non autochtones puissent rencontrer des jeunes des communautés autochtones pour continuer ce que nous avons commencé avec le projet *Illuminer notre avenir*.

Nous aimerions que le gouvernement du Canada fasse un investissement pour favoriser davantage de relations afin d'offrir aux jeunes l'occasion de connaître l'histoire importante que les peuples autochtones ont apportée à notre vie.

Villes durables

Connaître le Canada au-delà de notre cour arrière est l'un des principes sous-jacents de Global Visions. Nous aimerions recommander qu'il y ait plus d'occasions pour les jeunes de s'engager et de rencontrer des jeunes d'un océan à l'autre pour en savoir plus sur les régions des autres et partager des informations sur ce que leur région fait pour se rendre durable.

Nous aimerions que le gouvernement du Canada fournisse des fonds pour que les jeunes puissent entreprendre des projets d'initiative communautaire pour promouvoir leurs propres régions et renforcer la marque canadienne, car chaque région a quelque chose de spécial à promouvoir en termes de durabilité économique.

Nous aimerions également recommander que le gouvernement du Canada fournisse un financement pour célébrer nos régions d'un océan à l'autre! Nous pouvons dresser le profil du

Canada



Canada et de toutes nos provinces et territoires pour inciter les autres à connaître le Canada au-delà de notre porte dérobée.

Nous espérons que vous prendrez nos recommandations au sérieux, car beaucoup de travail a été fait pour parler avec les jeunes de partout au pays et les intervenants de la communauté.

Sincèrement,

Terry Clifford
Président et Fondateur
Global Vision